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A: Welcome to the International Business Department. How can I help you?
欢迎光临国际业务部。我能帮您什么吗?

B: Hello. I'm Ms Dawson from Lexington Software. I need to send these documents to Vietnam via L/C.

你好。我是Lexington软件公司的Dawson。我需要把这些单据用信用证发到越南。

A: No problem, I can do that for you right now. Have you checked the documents?

没问题，我马上可以为您办理。您有没有检查过这些文件?

B: I have,but I have never done this before so would it be possible for you to double check them?

我检查过了，但我从来没有做过这种事，所以你能再为我核对一下吗?

A: Of course, that's all part of the service.

当然可以，这都是我们的服务内容。

B: Thank you. I don't think there should be any problems, but just to be sure......

谢谢你。我不认为会有任何问题，但是为了以防万一......

A: Don't worry; I'm sure it will be fine. If I do have any queries I'll call you, OK?

别担心，我肯定它没问题的。如果我真有任何疑问，我会给您打电话，好吗?

B: That's fine. Thank you again.

好极了。再次感谢你。
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